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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2024/25:281 Utförsäljning av statliga bolag

Den 28 november 2024 ställde jag nedanstående fråga till finansministern:

”Den 15 november 2024 presenterade regeringen nyheten att de sålt Svensk 
Bilprovning AB till ett tyskt bolag för 1,2 miljarder kronor. I veckan 
rapporterade tidningen ETC att finansministern på stämman för Moderata 
ungdomsförbundet sagt att regeringen tänker sälja ut fler statliga bolag, till 
exempel SBAB.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Elisabeth 
Svantesson:

Vilka statliga bolag bedömer ministern ska säljas under innevarande 
mandatperiod?”

Eftersom det skriftliga svar hon då lämnade inte ens i närheten besvarar min 
fråga vill jag ställa samma fråga igen till finansminister Elisabeth Svantesson:

 

Vilka statliga bolag bedömer ministern ska säljas under innevarande 
mandatperiod?

………………………………………

Linus Sköld (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-12-16
Besvaras senast
2025-01-21
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


